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L’assassinat d’un jove d’un clan
gitano al barri de La Mina el 23
de gener al Port Olímpic de
Barcelona ha provocat un in-
cendi que requereix solucions
excepcionals. Això ho demostra
el treball conjunt que han im-
pulsat la Generalitat i els ajun-
taments de Barcelona, Badalo-
na, Santa Coloma de Gramenet
i Sant Adrià de Besòs a través de
la Taula de coordinació institu-
cional i operativa per a l’atenció
a les famílies de La Mina i tam-
bé de Sant Roc, constituïda ahir
al Parlament.

Fins ara, tant el Govern català
com els executius locals han vol-
gut portar amb total discreció les
mesures per trobar solucions a la
fugida que centenars de famílies

van protagonitzar per por a les
represàlies del clan al qual per-
tanyia el jove assassinat i a la si-
tuació de tensió que es vivia a la
zona. I és que les amenaces pú-
bliques –expressades al carrer o
a través dels mitjans de comu-
nicació– i les intimidacions han
estat protagonistes a La Mina i a
Sant Roc des de fa ja diverses set-
manes.

BUSCANT UNA DIAGNOSI
A la reunió d’ahir hi van assistir
la consellera d’Afers Socials i
Família, Dolors Bassa, el conse-
ller d’Interior, Jordi Jané, el di-
rector dels Mossos d’Esquadra,
Albert Batlle, i la consellera de
Governació, Meritxell Borràs,
com a representants de la Ge-
neralitat. D’altra banda, la re-
presentació municipal va anar a
càrrec de la regidora de Drets So-
cials de l’Ajuntament de Barce-
lona, Laia Ortiz, l’alcaldessa de

Badalona, Dolors Sabater, la
batllessa de Santa Coloma, Nú-
ria Parlon, i l’alcalde de Sant
Adrià, Joan Callau.

Després de més d’una hora
de reunió, la consellera d’Afers
Socials, Dolors Bassa, va exercir
de portaveu de la Taula de co-
ordinació, tot i que no va oferir
gaires detalls del que s’havia
parlat a porta tancada. Més aviat
ni un. Bassa va explicar que tots
els actors presents a la trobada
havien “posat sobre la taula” els
recursos dels quals cadascú dis-
posa, amb l’objectiu de restablir
“la convivència, la seguretat i l’ac-
tivitat econòmica als dos barris
a partir de demà”, en referència
a avui.

Tot i això, Bassa va assegurar
que primer cal elaborar una
diagnosi conjunta de les neces-
sitats de La Mina i Sant Roc. Un
fet que, lògicament, evidencia
que Generalitat i ajuntaments

van reunir-se ahir amb punts de
vista o prioritats diferents sobre
els aspectes pels quals cal trobar
solucions. Entre els primers deu-
res que la Taula s’ha posat hi ha
conèixer amb exactitud la quan-
titat de persones afectades per la
crisi que viu a la zona. En aquest
sentit, Bassa va voler deixar clar
que treballaran “per les persones
que han marxat i per les que
s’han quedat”.

D’altra banda, la consellera
va negar que la constitució de la
Taula sigui una conseqüència
d’errors polítics comesos en el
passat i va atribuir la situació ac-
tual al barri a l’assassinat del jove
el passat mes de gener.

INCÒGNITES
Més enllà de la declaració d’in-
tencions feta ahir, els pròxims
dies hauran de servir per esvair
dubtes sobre l’estratègia que se-
guiran les administracions per

avaluar i pacificar la situació a
Sant Roc i La Mina. Per exemple,
cal veure quin rol hi jugarà ara el
Consorci de La Mina, integrat
per la Generalitat, la Diputació
de Barcelona i els ajuntaments
de Barcelona i Sant Adrià.

Més enllà d’un possible en-
cavalcament competencial, tam-
bé caldrà definir el paper del tei-
xit associatiu en la pacificació del
conflicte. Unes entitats que re-
centment, pel que fa a La Mina,
han denunciat l’apropiació de
l’espai públic per part de “certs
sectors” i han assegurat que se
senten “desprotegits” davant
aquestes circumstàncies.

Però, sens dubte, el gran rep-
te serà veure com l’administra-
ció aconsegueix fer de mitjancera
en un conflicte de clans marcat
per una llei pròpia que no preveu
la intervenció d’actors externs als
problemes dels seus barris. Pot-
ser caldrà començar per aquí.

Treball conjunt per apagar el foc

Andreu Merino
BARCELONÈS N.

» La Generalitat i els ajuntaments de la comarca es coordinen per pacificar els barris de La Mina i Sant Roc
» Atribueixen la situació actual a l’assassinat del jove d’un clan i neguen que s’hagin comès errors polítics

Els representants polítics abans de començar la reunió de la Taula (esquerra). La consellera d’Afers Socials, Dolors Bassa, atenent els mitjans (dreta). Fotos: Línia Nord

En Portada
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Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

#AdéuDeNou#GràciesMuriel #Únics

4Rajoy, contradictorio
per David Rabadà

El presidente en funciones del
Gobierno de España ha estado
años acusando a los indepen-
dentistas de no abordar el prin-
cipal problema de la nación, la
crisis económica. 

Hace escasos días contra-
venía su discurso de antaño
con otro paradójico. Ante los po-
sibles pactos entre PSOE y Po-
demos, ahora Rajoy afirma que
el principal problema de Espa-
ña es el independentismo. ¿En
qué quedamos?, ¿la crisis, o el
separatismo? La verdad es que
no es la primera vez que Rajoy
se reitera en algo durante me-
ses y luego cae en paradojas. De-
fendía la unidad española pero
respetaba Gibraltar ante el Re-
ino Unido; decía que los cata-
lanes separatistas perderían su
nacionalidad europea ante una

ley que no lo dice; olvidaba el
Sáhara Occidental, Filipinas o el
Rosellón como partes de Espa-
ña entregadas a otros pero ex-
ige a Cataluña su pertenencia al
Reino; eleva la Constitución
española como estandarte de la
unidad nacional aunque la
mayoría de jóvenes españoles
jamás la hayan votado; y por úl-
timo predica que el intento ca-
talán divide a la sociedad espa-
ñola pero no para de intentar
que su España rompa con las de
los otros partidos políticos. 

Ahora para Rajoy lo más
importante es el separatismo
catalán. Pues si quieren marc-
harse los catalanes mejor te-
nerlos como amigos que como
enemigos. La unidad da la fu-
erza, el ataque de Rajoy la
contradicción.

@trinitro: Sin el trabajo de gente como
Muriel Casals, hoy mi segunda lengua es-
taría mucho peor y la esperanza de tener
un nuevo país no existiría. Gracias.

@xdocampo: Si el Reial Madrid guanya
sobrat és un espectacle, però si ho fa el
Barça és una falta de respecte. Plo-
ramiques.

@rogeRosich: Esperanza Aguirre plega i ja
veurem què amaga sota el llit... Però marxa
fotent l'enèssim ‘zasca’ a Rajoy, donant 
exemple.

Tribuna

La mort inesperada i prematu-
ra de la Muriel Casals ens deixa
sense una de les veus i persona-
litats que ha contribuït decisi-
vament a canviar la història re-
cent d’aquest país. Totes les
Muriels que hi ha entre els qui
l’hem coneguda en alguna de les
etapes de la seva vida són la ma-
teixa, i l’endevinem de seguida
quan ens posem a parlar d’ella;
tant li fa si és algú que l’hagi vist
treballar des del seu primerenc
compromís polític o algú que
n’hagi vist la darrera versió. 

Sempre era la mateixa en el
caràcter i les conviccions, en la
manera d’expressar-se i en la
manera de tractar els altres.
Parlar de política, de cultura, de
llengua o de país era un tot, i per
això la Muriel contemplava
aquesta etapa del país amb una
il·lusió emocionada que amb
prou feines podia dissimular,
sobretot en les grans ocasions.
Una etapa en què tot allò que li
ha importat al llarg de la vida
confluïa en un projecte coral: la
independència de Catalunya
empesa des de la societat civil, de
manera transversal i amb la
complicitat de la política parla-
mentària de la qual ella havia ac-
ceptat de formar part com a
darrer acte de servei.

Des de la seva condició de
dona progressista i des del seu
catalanisme profund, va llegir l’e-
volució del país i va veure que la
independència era l’única sorti-
da per als anhels socials i nacio-
nals pels quals havia lluitat sem-
pre. I per això tenia clar sempre
que el sobiranisme havia de ser
transversal per a ser majoritari i
va treballar amb insistència per
eixamplar-ne les bases. 

El somriure amb què Muriel
Casals explicava sempre les co-
ses ajudava a sumar complici-
tats. Perquè ella exemplificava
millor que ningú el que ja es co-
neix com la revolució dels som-
riures. És la nostra manera de fer
les coses, amb un somriure als
llavis, amb la força tranquil·la
que ens dóna saber que som ma-
joria, amb la gent i amb les ur-
nes. Una majoria que ella havia
ajudat a fer gran i que sabia que
encara l’havíem de fer més gran. 

La Muriel estava cridada, en
la seva condició de presidenta de
la comissió parlamentària d’es-

tudi del procés constituent, a te-
nir un rol fonamental en la con-
secució del projecte col·lectiu
que ha mobilitzat tantes i tantes
persones.

Lluitadora per la democràcia,
defensora dels drets de les per-
sones, compromesa amb la llen-
gua i la cultura, amb la cultura de
la pau i la solidaritat, la Muriel
és un referent ètic a seguir. 

En temps de crisi de la polí-
tica, els valors de la Muriel són
els que hem de defensar i re-
ivindicar: l’honestedat, la cohe-
rència, la senzillesa, la discreció,
la tendresa… No seríem aquí i
d’aquesta manera sense l’es-

forç, sovint discret, d’algunes
persones molt determinades.
En els moments més difícils del
procés, el seu paper ha estat
determinant. I sempre defugint
els focus, amb aquella humilitat
que la caracteritzava. La Muriel
tenia totes les virtuts del procés
i cap dels seus defectes. La re-
cordaré amb un agraïment infi-
nit en aquelles petites hores en
què tot semblava perillar (en
més d’una ocasió, tot s’ha de dir)
i emergia, gairebé sense adonar-
nos-en, una voluntat indoble-
gable d’una dona que física-
ment podia semblar fràgil però
que tenia totes les fortaleses
que es poden tenir en el món ci-
vilitzat: cultura, diàleg, pacièn-
cia… i conviccions basades en
una recerca esforçada del bé
comú. 

Quan la veia preocupada, jo
em preocupava molt; quan la
veia feliçment emocionada, em
commovia i em feia feliç veure-
la feliç i sabia que anàvem bé. Se
li podia escapar a l’ensems un
somriure tímid, una mirada
còmplice i alguna discretíssima
llàgrima difícil de contenir per
expressar, aquestes darreres set-
manes entre la investidura i
l’accident, tot el que sentia da-
vant del repte que teníem –i te-
nim– al davant. 

Ella n’ha estat una de les
persones més importants i de-
cisives, i li devem renovar i re-
doblar el compromís per arribar
fins al final. Recordarem la Mu-
riel, recordarem el seu exemple
que ennobleix el país i sabrem
completar el somni que tanta
gent com la Muriel ha ajudat a
fer lluminós i possible. Gua-
nyarem per ella.

Sabrem completar 

el somni que tanta 

gent com la Muriel ha 

ajudat a fer possible.

Guanyarem per ella

per Carles Puigdemont i Casamajó, president de la Generalitat

4La força tranquil·la de la Muriel 4Ciutats amables
per Pedro Jesús Fernández         
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@japtapias: El referéndum es una práctica
democrática ante la crisis de legitimidad
de la actual configuración del Estado en
Cataluña. 

@Casfetera: Amb l’anunci de la marxa
d'Esperanza Aguirre, el Partit Popular li
treu una dimissió d'avantatge a Con-
vergència.

@encampanya: Fer una chirigota
falangista a Santoña no té cap gràcia. El
que és divertit seria fer-la al casc antic de
Donosti.

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

Vivim un drama humanitari amb una
mediterrània convertida en malson i ce-
mentiri blau. Els governs europeus, en-
tre calculadors, egoistes i porucs, no s’a-
treveixen a l’acollida. No es tracta d’u-
na qüestió de solidaritat, només, sinó de
dret internacional i d’asil. Cal dir, no obs-
tant això, que el govern alemany, amb
crisi interna i en el partit que li dóna su-
port, fa un esforç.

Dins d’altres crisis com la socioeco-
nòmica, la crisi de refugiats és un nou ar-
gument per al populisme de dretes i els
que atien la xenofòbia. Tots ells adver-
saris de la democràcia. Veiem a Alema-
nya la funesta actuació de PEGIDA, la
crema de cases per a refugiats i la por de
diversos governs europeus que rebaixen
les previsions d’acollida, com a mínim,
o promulguen lleis de confiscació de
béns a les persones refugiades.

Cal una societat activa i reivindica-
tiva davant d’aquesta Europa glacial, tot
i el canvi climàtic, comanada pel pen-
sament conservador i l’austeritat que ha
dut una part de la població europea a pa-
tir atur i pobresa. Cal més democràcia
en aquesta ‘democràcia’ que aixeca
murs i tanques de filferro davant l’aco-
llida als 4,6 milions de sirians que fugen
de la guerra, com d’altres persones de
l’Afganistan, de l’Iran, d’Eritrea.

El populisme titlla de perill les per-
sones que “ens vénen a prendre serveis
públics”. Ho fa per desviar l’atenció de
les veritables causes de la crisi. Pretén
responsabilitzar dels problemes les víc-
times dels despropòsits d’un sistema que
necessita profundes reformes; pretén
responsabilitzar les persones que fugen
de l’Estat Islàmic i de la guerra, atrapa-
des a Turquia i presoneres de les màfies
per arribar a les illes gregues.

On és el lideratge de l’esquerra eu-

ropea? On és l’humanisme d’Atenes
i/o de Jerusalem que ens fonamenta
com a europeus, en paraules d’Steiner?

La resposta a molts dels reptes de la
globalització i l’europeització de l’eco-
nomia és en les ciutats, en els seus bar-
ris, en la participació i en construir
amalgama de persones i entitats que po-
sin els drets humans al davant. Drets per
als quals ja vivim aquí i pels que fugint
de la guerra tenim el deure d’acollir.

Sí, deure. Dèiem que no és només
una qüestió de solidaritat. És una qües-
tió de Dret. Després de la II Guerra Mun-
dial, el 1951, es va elaborar la Conven-
ció de Ginebra per acollir persones des-
plaçades. I ara els estats, que ens fan
complir la llei, de vegades fent ús del mo-
nopoli de la força, vulneren el dret in-
ternacional i el d’asil.

El politòleg nord-americà Benja-
min R. Barber creu que el món estaria
més ben governat si fos en mans d’al-
caldes, i proposa un parlament mundial
d’alcaldes. S’està demostrant a Europa
que, davant la inacció dels estats, són els
barris actius i les ciutats associades qui
estan davant de la sensibilització. Des de
Colònia fins a Lesbos, des de Lampedusa
a Barcelona. El pròxim dissabte 27 de fe-
brer sortirem al carrer per reclamar vies
segures per a les persones refugiades.

El moviment essencial és el retorn.
Tornem a les ciutats i als barris, com a
la Sagrada Família i a Gràcia a Barcelo-
na, amb moviments solidaris a favor de
l’acollida. Fem-los confortables, espais
de drets i deures, invertim-hi els recur-
sos públics i privats de manera coordi-
nada, amb objectius compartits, i veu-
rem com les crisis s’afebleixen. I veurem
que els drets humans no són només gra-
fies negres sobre paper blanc, paper
blanc de vegades tacat de sang.

4Darrere la crisi dels refugiats
per Josep Xurigué (@josepxurigue), doctor en Ciència Política (UAB)

Els dies 22 i 23 de gener, el govern de l’A-
juntament de Badalona va organitzar
unes jornades sobre models de segure-
tat sota el títol ‘Una Badalona amable,
una ciutat segura’.

Com podríem explicar què és una
ciutat amable? Trobo una resposta que
ens explica que una ciutat amable és
aquella on trobem un assentament
humà que harmonitza i equilibra de for-
ma equitativa totes les seves dimensions,
sistemes i subsistències.

I segura? Trobar respostes a aques-
ta pregunta ja no ens resulta tan fàcil.
Tanmateix, creiem que podríem expli-
car que una ciutat és més segura quan
s’apliquen polítiques preventives per evi-
tar tot tipus de violència (humana i ur-
banística) i es treballa des de les admi-
nistracions per aconseguir eliminar les
desigualtats entre els seus veïns i garantir
l’accés a la feina, l’habitatge, l’educació,
la sanitat... i a tot allò que es diu a la De-
claració dels Drets Humans.

Per tant, aconseguir que la ciutat on
vivim sigui amable i segura no és feina
fàcil, però ha de ser un objectiu al qual
no podem ni hem de renunciar.

Què podríem fer a Badalona? Primer
de tot, consolidar un model de gover-
nança profundament i radicalment de-
mocràtic, amb plantejaments, com diu
l’alcaldessa de Badalona, Dolors Sabater,
integrats, innovadors i participatius.

En segon lloc, treballar per desen-
volupar polítiques que prioritzin la di-
namització de l’economia i la creació de
llocs de treball; millorar els serveis i els
equipaments públics i, de veritat, fer pos-
sible “d’una vegada per totes una nova
política basada a retornar la capacitat de
la decisió a la ciutadania”. 

És cert que una economia que ga-
ranteix un major nivell de benestar no
depèn dels ajuntaments, però si des de
l’Ajuntament de Badalona es poten-
cien les polítiques “reals d’ocupació,
remunicipalitzant els serveis públics
privatitzats i es potencien els contractes
municipals amb Pimes, autònoms, co-
operatives i empreses locals i d’econo-
mia social”, és evident que es millorarà
la situació actual. Per tant, lluitar con-
tra la precarietat laboral, la pobresa i la
desigualtat ha de ser una de les priori-
tats de l’equip de govern del nostre
Ajuntament.

Hi ha un altre element que influeix
en la seguretat. En aquest cas parlem de
la planificació urbanística, la neteja i el
manteniment dels espais comuns. Cal
pensar en les persones i no en els be-
neficis dels promotors quan es prenen
determinades decisions. Cal una aten-
ció preferent en el manteniment dels es-
pais comuns. Una ciutat amable i segu-
ra també necessita espais públics dignes,
ja que aquests espais són de “totes i tots”.
Tot el contrari del que passa en una ciu-
tat amb espais degradats i abandonats.
No és una percepció, és una realitat que
els territoris “de ningú” són l’origen
dels molts dels problemes que existei-
xen a les ciutats.

Podríem continuar anomenant els
altres aspectes que fan que una ciutat si-
gui amable i segura, o tot el contrari. Però
si treballem per aconseguir fer possible
i real la millora dels nostres carrers i pla-
ces, visualitzar un entorn agradable i ser
corresponsables del manteniment del
nostre espai públic, tots i totes ens po-
drem felicitar perquè estarem aconse-
guint viure en una ciutat cada dia millor.

4Ciutats amables
per Pedro Jesús Fernández         

Envia’ns les teves cartes a: opinio@comunicacio21.com
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El projecte del canal del Gorg ha
estat el detonant de les primeres
crítiques internes que l’alcaldessa,
Dolors Sabater, ha rebut des de l’i-
nici del mandat. Concretament,
Els Verds, formació que dóna su-
port a Guanyem Badalona i que
mai no ha vist amb bons ulls l’im-
puls del canal, qüestionen la ges-
tió del projecte que està duent a
terme el govern municipal, cen-
trant-se principalment en tres ei-
xos.

En primer lloc, Els Verds dis-
crepen dels beneficis econòmics
que l’executiu de Sabater preveu
obtenir a través del canal. De fet,
el seu portaveu, Francesc Alfam-
bra, demana l’aturada cautelar
de les obres, ja que les considera
“inviables” econòmicament. “La
construcció del canal hipoteca la
connexió de la ciutat amb el mar,
mantenint la via fèrria a la façana
litoral”, argumenta Alfambra en
una carta oberta adreçada a Sa-
bater. A més, Alfambra creu que
el projecte està “únicament justi-
ficat” per la promoció immobilià-
ria i la generació de més beneficis
per a les empreses en concepte de
venda d’habitatges. Per últim, Al-
fambra afegeix que Els verds han
reclamat en diverses ocasions
quin serà el cost total del projec-
te i en cap cas han rebut resposta
per part de l’administració local. 

Qui ha sortit al pas en respos-
ta a les crítiques ha estat el regidor
d’Urbanisme, Oriol Lladó, que
recorda que el projecte és molt an-
terior a l’inici del mandat del nou

govern i assegura que l’executiu no
vol valorar “les decisions que ja
s’han pres”. Això sí, el regidor
afirma que tots els passos duts a
terme per fer avançar el projecte
han passat per la supervisió legal
de l’administració i assenyala que
el pressupost del projecte oscil·la
entre els 5 i els 6 milions d’euros.

D’altra banda, Lladó defensa la
viabilitat econòmica de l’operació,
ja que, segons assegura, es tirarà
endavant sense que el pressu-
post municipal hagi d’aportar-hi
pràcticament res. “El finança-
ment sortirà dels inversors que ad-
quireixin parcel·les al port, com la
del futur hotel”, defensa.

MEDI AMBIENT
Tot i que l’Ajuntament assegura
que el projecte del canal està molt
avançat i que, per tant, és difícil in-
troduir-hi esmenes, sembla que en
el terreny mediambiental l’exe-
cutiu de Sabater està disposat a
plantejar més debat. Per exemple,
Els Verds demanen que el Fòrum
del Medi Ambient de l’Ajuntament
pugui debatre i emetre la seva opi-
nió sobre el projecte. Fins ara el
Fòrum no ha estat informat però

Lladó assegura en declaracions a
Línia Nordque el govern realitzarà
aquest pas pròximament. En can-
vi, el regidor assegura que els in-
formes tècnics i la normativa vi-
gent no fan necessària una altra de
les principals demandes dels
Verds, com és la impermeabilit-
zació del canal per protegir l’aigua
de l’aqüífer.

Més enllà de poder debatre so-
bre l’àmbit ambiental, Lladó diu
que el procés de participació im-
pulsat pel govern deixa oberta la
porta a definir els equipaments pú-
blics a la zona, així com el model
de mobilitat.

PARTICIPACIÓ  
Tot i això, Alfambra es mostra des-
content amb aquest procés parti-
cipatiu i demana la convocatòria
d’un referèndum per decidir si el
projecte s’ha de culminar o no.

En aquest sentit, l’Associació
de Veïns del Front Marítim admet
que el procés participatiu deixa poc
marge de decisió, però qualifica les
reclamacions dels Verds d’”es-
biaixades” i defensa el projecte per
què “recentralitzarà” el Gorg i
“generarà beneficis econòmics”.

L’Ajuntament preveu que el port esdevingui un actiu econòmic. Foto: Arxiu

Sabater rep les primeres crítiques
internes pel canal del Gorg

» Els Verds, que donen suport a Guanyem, qüestionen la seva gestió
» El govern assegura que consultarà el Fòrum de Medi Ambient

Eduardo Reyes: “La República
Catalana pot ser capdavantera”

AGENDA NACIONAL4Els diputats
de Junts pel Sí al Parlament,
Eduardo Reyes i Antoni Castellà,
van ser protagonistes de l’acte
Catalunya, potència econòmica i
empresarial?, organitzat per la de-
legació de la Joventut Nacionalis-
ta de Catalunya (JNC) a la ciutat
dimarts passat al Teatre del Cor de
Marina.

D’una banda, Antoni Castellà
va protagonitzar una intervenció
sobre les connexions que han de
tenir les universitats i el món em-
presarial en el futur. “Catalunya
dobla les xifres d'Alemanya o
França en la publicació d'articles
a Nature i Science”, va destacar,
però advertint que “ens estem ju-
gant ser un país potencialment

competitiu en els pròxims anys i
necessitem ser un Estat”. 

Per la seva banda, el president
de l’associació de castellanopar-
lants independentistes Súmate,
Eduardo Reyes, va ser l’encarregat
de conduir la cloenda de l’acte. “La
República Catalana pot ser cap-
davantera econòmicament i so-
cial”, va afirmar en un teatre ple de
badalonins que van gaudir també
de l’anàlisi de Guillem López Ca-
sasnovas, catedràtic d’Economia a
la Universitat Pompeu Fabra i
conseller del Banc d’Espanya.

L’acte també va comptar amb
la participació del regidor a l’A-
juntament i director general de Te-
rritori, Ferran Falcó, i del secreta-
ri general de la JNC, Sergi Miquel. 

Rebuig a l’aparcament 
de zona blava a Can Ruti

MOBILITAT4La direcció de
l’Hospital dels Germans Trias i
Pujol i la Federació d’Associa-
cions de Veïns de Badalona
(FAVB) han rebutjat la propos-
ta que l’Ajuntament va plantejar
per implantar una àrea d’apar-
cament de zona blava a Can
Ruti. La voluntat del govern mu-
nicipal era instaurar una petita
àrea d’aquestes característiques
com a prova pilot però tant la di-
recció de l’hospital com la FAVB
s’hi han negat. 

El rebuig es va fer efectiu en
la reunió mantinguda per tots
tres actors durant el dijous pas-

sat. D’aquella reunió n’ha trans-
cendit que els responsables del
Germans Trias i Pujol no van
considerar “idònia” la proposta.

Per la seva banda, la FAVB
assegura que cal millorar l’a-
parcament a Can Ruti, però qua-
lifica de “desencertada” la deci-
sió del govern municipal de plan-
tejar l’opció de la zona blava. A
més, critica que l’executiu de
Sabater plantegés aquesta pro-
posta sense haver dialogat abans
amb la federació. La FAVB con-
sidera que abans s’han de valo-
rar altres alternatives, com la mi-
llora del transport públic.

La Salut | Retorn del servei de pediatria
El CAP de La Salut recuperarà el servei de pediatria que s’havia traslladat a Gran Sol. Un

metge i un infermer donaran servei a aquells infants pels quals el trajecte a Gran Sol els
suposi més de cinc minuts a peu. Segons les estimacions de la FAV, serien uns 1.000 nens

els que complirien aquest perfil. Està previst que el servei funcioni a partir del 4 d’abril.

Andreu Merino
BADALONA
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El PP critica la tria de càrrecs 
de confiança del govern

POLÍTICA4El PP ha acusat el
govern municipal d’incorporar
càrrecs de confiança “a dit”, tant
a través de contractacions de l’A-
juntament com a ascensos del per-
sonal funcionari. Els populars
han citat com a exemples el no-
menament d’un nou gerent a l’A-
juntament,  un nou adjunt a la di-
recció de l’Àrea de Via Pública, un
nou adjunt a la direcció de Segu-
retat i un nou Director de l’Àrea
d’Urbanisme. “Els funcionaris no
han pogut accedir a aquestes pla-
ces”, consideren els populars.

A més, el PP assegura que els
concursos públics per triar el di-
rector de Relacions Institucio-
nals i el de gabinet d’Alcaldia i de
comunicació “van aixecar sospi-
tes”. El PP també qüestiona la tria
del director de Recursos Humans
d’Engestur i l’entén com a exem-
ple de l’acord del PSC amb “el go-
vern de la CUP”.

Per la seva banda, l’executiu es
defensa i assegura que les places
que no han passat pel Ple són de
caràcter provisional i avisa que vol
reformar l’organigrama municipal.

El Festival de Màgia porta
Charlie Mag al Blas Infante

CULTURA4El Teatre Blas Infan-
te serà diumenge l’epicentre del
Festival Internacional de Màgia-
XVI Memorial Li-Chang, que
aquests dies s’està celebrant a
Badalona, ja que serà escenari de
l’espectacle Moments màgics. 

Es tracta d’un muntatge cre-
at per Charlie Mag, guanyador del
Premi Li-Chang 2015. Entre altres
coses, Mag ha guanyat notorietat
en el món de la màgia gràcies als
seus números amb coloms i ha
guanyat els Premis Nacionals de
Manipulació de l’estat espanyol i
de l’estat francès. A més, va ser no-

menat el 2011 campió d’Europa en
Màgia General, mentre que el
2013 va ser guardonat amb el
Mandrake d’Or, un dels premis
francesos dedicats a la màgia de
més prestigi.

D’altra banda, el Teatre Blas
Infante tornarà a ser escenari del
Festival Internacional de Màgia el
6 de març, amb la celebració de la
Gala Solidària de Màgia, que té per
objectiu recaptar fons per al pro-
jecte Solidarimàgia’16, que en-
guany es dedicarà al desenvolu-
pament de projectes a diverses zo-
nes de l’Amèrica Central.

Després que el Departament d’En-
senyament de la Generalitat hagi
anunciat que no eliminarà cap lí-
nia de P3  de cap escola pública de
la ciutat abans del procés de
preinscripció per al pròxim curs,
la comunitat educativa espera
que el màxim d’alumnes possible
es matriculi en algun d’aquests
centres.

La Federació d’Associacions de
Mares i Pares (FAMPAS) valora
molt positivament la decisió de la
Generalitat, que respon a una de-
manda plantejada reiteradament
per la federació. De fet, durant els
últims quatre cursos, la petició de
no eliminar línies públiques de for-
ma prèvia al procés de preins-
cripció havia marcat la majoria de
reunions de la comunitat educa-
tiva badalonina amb els Serveis
Territorials de la Generalitat a la
comarca. “Considerem que l’eli-
minació de línies abans de la
preinscripció condiciona la de-
manda”, assegura el president de
FAMPAS, David Guerrero. En-
guany la reivindicació va prendre
encara més força, ja que la previ-
sió d’una davallada demogràfica

feia preveure que el Departament
d’Ensenyament optaria per la re-
tallada de línies. És per això que
FAMPAS va recórrer al suport del
Ple Municipal, i el va obtenir. En
aquest sentit, la federació argu-
menta que l’eina més efectiva és la
promoció de l’escola pública, per
la qual cosa compten amb el su-
port de l’Ajuntament. “Enguany
les famílies de Badalona han tin-
gut tota la informació sobre els
centres al gener, no com en anys
anteriors”, conclou Guerrero.

D’altra banda, Guerrero reco-
neix que ara arriba el seu “gran
examen”. “Quan acabi el procés de
preinscripció veurem si teníem raó
o estàvem equivocats”, afirma. 

VILA GROGA
La promoció de matriculació a es-
coles públiques coincideix amb el
moment àlgid de la campanya
per convertir Badalona en Vila
Groga. Es tracta d’una iniciativa
impulsada pel moviment en de-
fensa de l’escola pública Badalo-
na es Mou que demana al Ple Mu-
nicipal l’aprovació del document
Ideari Vila Groga el dia 23.

Entre altres aspectes, el text es-
tableix que la ciutat s’ha de com-
prometre a favor del model d’es-
cola pública, amb la defensa de la
immersió lingüística i amb la cre-
ació d’espais de treball conjunts
entre el govern municipal i els
agents educatius. 

Badalona es Mou demana que Badalona sigui Vila Groga. Foto: Arxiu

En marxa el procés per fomentar
la matriculació a l’escola pública
Redacció
BADALONA
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Can Zam ja disposa 
del nou Santa Skate Park

» El disseny ha comptat amb la participació de patinadors colomencs
» La Plataforma de Can Zam el veu compatible amb el parc frondós 

Els veïns volen minimitzar la
diferència entre “els dos Ravals”
SOCIETAT4La celebració d’una
assemblea veïnal al Raval impul-
sada per SOM Gramenet dissab-
te passat ha servit per posar sobre
la taula alguna de les reivindica-
cions que els veïns  plantegen per
al barri. La principal és la volun-
tat de minimitzar les diferències
entre el que ells anomenen “els
dos Ravals”. Aquesta nomencla-
tura s’utilitza per diferenciar la
part del barri que va rebre el
gruix de les inversions del Pla
d’Actuació del Raval 2014-2015,
de la resta. “Mirat des del riu, el
barri sembla tot nou”, assenyala
el vicepresident de l’Associació de
Veïns, Salva Jarabo, fent refe-
rència a les obres dutes a terme als
carrers Pau Claris o Espriu. “Però
darrere la majoria de carrers es-
tan apinyats i són estrets”, afegeix.

TEIXIT ASSOCIATIU
L’Associació de Veïns assegura
que és “molt difícil” acabar amb
les diferències entre les dues zo-
nes del barri, però asseguren que
la seva estratègia busca “mini-
mitzar-los”.

En aquest sentit, Jarabo apun-
ta que el primer pas és construir
un teixit associatiu fort al barri. Un
cop establert, assegura, serà més
fàcil plantejar les demandes dels
veïns conjuntament. “Volem di-
namitzar la part vella del Raval i
per això estem organitzant di-
verses activitats socials”, argu-
menta Jarabo.

D’altra banda, l’Associació de
Veïns defensa la necessitat de
promocionar l’establiment de co-
merços a la zona. “Des de la ins-
tal·lació del Mercadona la majo-
ria de botigues han anat tan-
cant”, assegura Jarabo. “Ens man-
ca oferta comercial”, considera.

Sigui com sigui, tot apunta que
les reivindicacions veïnals al Ra-
val marcaran l’agenda política de
Santa Coloma en les pròximes set-
manes. Després de l’assemblea
impulsada per SOM, dilluns Ciu-
tadans visitarà el barri, mentre
que dimarts serà el torn del Grup
d’Esquerres. Per la seva banda,
SOM preveu organitzar una altra
assemblea veïnal el dia 27, aquest
cop al barri de Singuerlín.

L’Ajuntament impulsa la
creació d’una associació LGTBI
IGUALTAT4El govern municipal
ha fet una crida a la ciutadania
perquè els veïns constitueixin
una associació en defensa del
col·lectiu de Lesbianes, Gais,
Transsexuals, Bisexuals i Inter-
sexuals (LGTBI) de Santa Coloma.

La crida es va produir dilluns
en la primera audiència pública de
la nova regidoria de LGTBI. “Vam
convocar la reunió per explicar els
nostres objectius i demanar su-
port”, explica la regidora respon-
sable, Petra Jiménez. “Una de
les idees que va sortir va ser cre-
ar una associació ciutadana que

funcionés paral·lelament a les ac-
tuacions engegades pel consisto-
ri”, afegeix.

En aquest sentit, Jiménez ad-
met que l’ideal hauria estat que no
fes falta la creació d’una nova re-
gidoria específica perquè la ciu-
tadania decidís impulsar una as-
sociació d‘aquest tipus però al
mateix temps considera que es-
devindrà un gran suport en el des-
plegament del seu programa.
“Volem fomentar el reconeixe-
ment social als membres del
col·lectiu i combatre la discrimi-
nació”, conclou Jiménez.

La música protagonitza la
programació de La Colmena

CULTURA4El Teatre La Col-
mena ha decidit centrar la seva
oferta del mes de febrer en la
música. El dia 13 Marcelo Mer-
cadante va ser l’encarregat de
fer el tret de sortida amb el seu
bandoneó, un instrument sem-
blant a un acordió típic de l’Ar-
gentina i els Balcans.

Aquest cap de setmana l’o-
ferta musical farà un parènte-
si i cedirà l’escenari del teatre a
la màgia. La Gala Màgica esta-

rà protagonitzada per Toni Ca-
chadiña, l’únic mag de l’estat
espanyol viu que ha rebut en
dues ocasions un premi mun-
dial de cartomàgia.

La música tornarà de nou el
21 de febrer amb un concert de
gospel a càrrec del grup de La
Colmena i el grup vocal Bac-
kline. Per altra banda, l’enca-
rregat de tancar la programació
de febrer serà el musical Hu-
man Child.

El Santa Skate Park ja és una re-
alitat. Diumenge la nova ins-
tal·lació per a la pràctica del pa-
tinatge i altres disciplines de ca-
ràcter freestyle va obrir per pri-
mera vegada les seves portes
amb una jornada que va comp-
tar amb exhibicions de discipli-
nes de diversos esports urbans,
actuacions musicals i oferta gas-
tronòmica.

L’skatepark està ubicat a l’i-
lla compresa entre els carrers de
Víctor Hugo, l'avinguda de la Pa-
llaresa i la prolongació del carrer
d'Anselm de Riu, té una exten-
sió de 3.000 m2, entre la pista de
patinatge i la zona enjardinada,
i s’ha dissenyat amb la col·labo-
ració del col·lectiu de patinadors
de Santa Coloma, a través d’un
procés participatiu. A més, l’e-

quipament ha estat construït a
partir de materials reciclats d’al-
tres obres realitzades a la ciutat.

PARC FRONDÓS
Per la seva banda, la Plataforma
en Defensa de la Serra Marina i
Can Zam veu amb bons ulls la
instal·lació d’aquest nou equi-
pament. “Valorem positivament
la iniciativa perquè respecta l’es-
pai en què s’hi ha d’establir el

parc frondós de Can Zam”, ar-
gumenta el portaveu de la pla-
taforma, Pep Palacio.

Un parc frondós que s’in-
clou en el desenvolupament de
la segona fase del projecte del
parc de Can Zam, que encara
està pendent d’execució i que la
Plataforma en Defensa de la Se-
rra Marina i Can Zam ha recla-
mat al govern municipal que la
impulsi en diverses ocasions.

Els patinadors van poder estrenar la instal·lació diumenge. Foto: Ajuntament

Torre Balldovina | La importància de cuidar el cor
La cardiòloga de l’Hospital de l’Esperit Sant, Teresa Poblet, oferirà el dia 23

una xerrada sobre prevenció de la hipertensió, el colesterol o la diabetis. La po-
nència s’inclou dins el Programa de difusió d’hàbits saludables, iniciat el 2009,
i tindrà lloc al Museu Torre Balldovina a partir de dos quarts de sis de la tarda.

Redacció
SANTA COLOMA
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La Plataforma per a la Conserva-
ció de les Tres Xemeneies rebut-
ja les intencions de l’Ajuntament
per al desenvolupament del front
marítim. Després que en l’entre-
vista concedida a Línia Nord l’al-
calde, Joan Callau, assegurés que
la transformació de la zona donarà
lloc a l’existència d’un “nou barri”,
la plataforma s’oposa a aquesta vo-
luntat. 

“El plantejament actual su-
posa la remodelació sense inver-
sió de l’administració pública”,
afirma el seu portaveu, Roger
Hoyos. “La sostenibilitat del pro-
jecte dependrà, doncs, de la in-
versió immobiliària”, afegeix. Un
aspecte que, segons la plataforma,
suposaria, a més, que els edificis
construïts al front litoral s’ha-
guessin de vendre a preus elevats

per tal de recuperar els diners in-
vertits. “No volem ser la Nova Dia-
gonal Mar”, etziba Hoyos.

EIX BESÒS
Tot i criticar la gestió feta fins ara
pel Consorci Besòs, la plataforma
es mostra esperançada amb el pla
d’acció per a l’Eix Besòs recentment
impulsat pels ajuntaments de Sant
Adrià, Barcelona, Badalona, San-
ta Coloma i Montcada i Reixac.

En aquest sentit, la plataforma
confia que aquesta unió supra-
municipal vetlli per la recuperació
d’espais públics, la connexió del
front marítim amb la ciutat, la cre-
ació d’un equipament cultural
per a les Tres Xemeneies i la con-
servació i promoció de la zona ver-
da del Parc Litoral i el seu complex
esportiu. “Són esforços necessaris
per conservar una zona d’alt inte-
rès metropolità”, conclou Hoyos.

La plataforma insisteix en l’equipament per a les Tres Xemeneies. Foto: Arxiu

Demanen inversió pública per a
la transformació del front litoral
» La Plataforma per a la Conservació de les Tres Xemeneies rebutja
crear un nou barri a la zona i confia en el nou pla d’acció a l’Eix Besòs

Les càmeres de l’estació 
encara no permeten multar

VIGILÀNCIA4Les imatges enre-
gistrades per les càmeres de vi-
gilància que l’Ajuntament ha ins-
tal·lat a l’estació de Renfe per con-
trolar l’abocament de brossa a les
vies encara no serveixen com a
prova per iniciar cap procés de
sanció, tal com han confirmat
fonts municipals a aquesta pu-
blicació.

El motiu rau en el fet que la
presència de les càmeres està
pendent de finalitzar el procés de
legalització d’aquestes, que s’està
duent a terme amb el Departa-
ment d’Interior de la Generalitat.
Tot i això, fonts del consistori as-
seguren que l’increment de vigi-

lància policial ha permès a l’A-
juntament imposar cinc multes el
2015 per embrutar el terreny. A
més, afirmen que actualment hi ha
en marxa més processos sancio-
nadors, sense determinar quants.

Actualment el contenciós ad-
ministratiu iniciat el 2014 entre
l’Ajuntament i Adif continua en
marxa. El consistori retreu a l’em-
presa pública que la neteja de les
vies és responsabilitat seva, men-
tre que Adif creu que ha de ser l’A-
juntament qui vetlli per mantenir
la salubritat de la zona.

Fins ara l’Ajuntament ha im-
posat tres multes a l’empresa per
un valor total de 6.000 euros.

Sancions a l’AMB per mantenir
22 pisos buits a la ciutat

HABITATGE4El Departament
de Governació, Administracions
Públiques i Habitatge ha obert
un expedient sancionador a
l’empresa pública IMPSOL, que
depèn de l’Àrea Metropolitana
de Barcelona i s’encarrega de la
gestió d’habitatge públic.

El motiu per obrir l’expe-
dient és que IMPSOL manté 22
pisos buits al municipi, tal com
va assegurar la consellera Me-
ritzell Borràs al Parlament. La
decisió, segons Borràs, s’em-
marca en la voluntat del govern
de complir amb la llei de mesu-

res urgents per afrontar l’emer-
gència en l’àmbit de l’habitatge
i la pobresa energètica. Una llei
que el govern està desplegant
amb la col·laboració de la pla-
taforma promotora de la Inicia-
tiva Legislativa Popular que va
proposar la seva aprovació.

Sigui coms sigui, els pisos de
Sant Arià no són l’únic maldecap
d’IMPSOL, ja que l’empresa pú-
blic també té 21 habitatges buits
a Rubí i 11 a Sant Feliu de Llo-
bregat que també han estat la
causa de l’obertura d’aquest ex-
pedient sancionador.

Els concerts pedagògics 
es fixen en el públic infantil

MÚSICA4Demà a dos quarts
de nou del vespre l’Escola Mu-
nicipal de Música Benet Bails
acollirà el tercer concert del seu
Cicle de Concerts Pedagògics. En
aquesta ocació serà un especta-
cle pensat per al públic infantil
i batejat amb el nom d’Anima-
lades musicals.

El concert inclourà la inter-
pretació de la composició sim-
fònica basada en el conte rus de
Pere i el llopde Prokófiev i la sui-

te El carnaval dels animals de
Saint-Saëns, obra plantejada
com una broma musical per a
una diada de Carnestoltes.

L’entrada a l’espectacle serà
gratuïta i l’aforament limitat, ja
que l’Escola Municipal de Mú-
sica només té capacitat per a 70
persones.

La sessió Animalades musi-
cals agafarà així el relleu dels
concerts de corda fregada i gui-
tarra que havien obert el cicle.

Formació | Orientació acadèmica
Del 22 al 26 de febrer se celebrarà al municipi la Setmana de la Informació i Orien-

tació Acadèmica, amb diverses activitats adreçades a l'alumnat d'educació secun-
dària. L’objectiu de la iniciativa és assessorar els alumnes de cara a les decisions

que prendran aviat en relació a la seva formació i a la seva entrada al món laboral.

Andreu Merino
SANT ADRIÀ
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Montgat

ENSENYAMENT4Les escoles de
Montgat ja han començat les se-
ves jornades de portes obertes
amb l’objectiu de donar a co-
nèixer a les famílies del munici-
pi les seves instal·lacions de
cara al procés de preinscripció
d’alumnes per al curs 2016-
2017. Un període de preins-
cripció que començarà el 30 de
març i estarà obert fins al 7 de
març, dues setmanes més tard
de les dates estipulades el curs
passat. Un fet que pot estar in-
fluït pel relleu al capdavant de la
conselleria d’Ensenyament, on
Meritxell Ruiz ha substituït l’ex-
consellera Irene Rigau.

La primera escola que ha
obert les seves portes ha estat
l’Escola Marina. D’altra banda,
avui el torn és per a l’Escola Sal-
vador Espriu, que obrirà les se-
ves portes de dos quarts de cinc
a sis de la tarda, mentre que l’es-
cola concertada Centre d’Estu-
dis Mireia ho farà el 27 de febrer
pels seus estudis d’educació in-
fantil i primària, el 3 de març per
la secundària i el 10 de març pel
batxillerat.

Per la seva banda, el 2 de
març serà el torn de l’Institut
Thalassa, mentre que el 14 d’a-
bril ho faran les escoles bressol
Parxís i Els Montgatets.

Des de dilluns i fins ahir, la pla-
ça de la Vila ha registrat força mo-
viment d’entrades i sortides. Con-
cretament, els camions que estan
treballant en la reforma de la
plaça han estat retirant la runa de
les obres, provocant la prohibició
temporal d’aparcar al carrer Fran-
cesc Moragas. 

Un fet que, segons l’Ajunta-
ment, demostra que el projecte de
remodelació de l’espai està avan-
çant al ritme previst. De fet, la pri-
mera planta de l’aparcament sub-
terrani que inclou el projecte ja
s’ha enllestit i pròximament s’i-
niciaran les obres de la segona.
Tot i que l’alcaldessa, Rosa Fun-
tané, admet que “sempre hi pot
haver algun contratemps”, el go-
vern municipal confia que aques-
ta segona fase no topi amb cap

obstacle, com va passar abans d’i-
niciar les obres de la primera
planta.

Aleshores, el fet que el te-
rreny no tingués les caracterís-
tiques previstes per l’estudi pre-
vi de les obres va retardar l’ini-
ci del procés de remodelació i va
generar certa picabaralla entre
l’executiu de Funtané, que va po-
sar en dubte que el projecte es
pogués aplicar tal com estava

pensat per Convergència i Unió,
i aquesta formació, que havia
elaborat l’estudi durant l’ante-
rior mandat.

Ara l’Ajuntament preveu pro-
hibir de nou temporalment l’es-
tacionament al carrer Francesc
Moragas durant la primera quin-
zena de març. D’altra banda,
Funtané preveu que el pàrquing
i la remodelació de la plaça siguin
una realitat a l’octubre.

Les excavadores continuen treballant a la plaça. Foto: Ajuntament

Les obres de la plaça de la Vila
encaren la segona fase

Redacció
MONTGAT

Comencen les jornades de
portes obertes a les escoles

La segona edició del Canicross 9
Pins deixa un regust agredolç. Per
una banda, l’Ajuntament valora
positivament les repercussions
que aquesta prova esportiva ha
tingut per al poble, mentre que al
mateix temps estudiarà els motius
que han produït una lleugera da-
vallada en les inscripcions res-
pecte de l’any passat. I és que en
la primera edició del Canicross hi
van prendre part 80 corredors,
mentre que enguany s’hi van ins-
criure 69. “Potser la celebració
d’una altra prova esportiva simi-
lar a Vallgorguina o el fet que ja no
sigui una novetat,poden ser la cau-
sa de la disminució d’inscrip-
cions”, apunta la regidora d’Es-
ports, Núria Blasco.

ATREURE VISITANTS
D’altra banda, Blasco agraeix la
col·laboració d’entitats com l’As-

sociació pel Benestar dels Ani-
mals de Montgat i l’Associació
protectora pels animals de Tia-
na, que han organitzat el certa-
men conjuntament amb el con-
sistori.

Una suma d’esforços que,
segons la regidora d’Esports,
permeten projectar Tiana i atreu-
re visitants al poble. “A més, els

visitants no només vénen a par-
ticipar en l’esdeveniment en
concret sinó que, per exemple,
després es queden a dinar”, diu.

En aquest sentit, Blasco ex-
posa la necessitat que totes les
àrees de l’Ajuntament continuïn
apostant per esdeveniments de
diferents àmbits que ajudin a
promocionar Tiana.

Un total de 69 corredors van participar en la prova. Foto: Twitter

Bon balanç d’un Canicross 
amb menys participació 

Successos | Roben maquinària d’Abad Jardiners
Abans-d’ahir a la nit uns lladres van robar diverses màquines i material de jardineria
del magatzem d’Abad Jardiners, al barri d’en Gosch. Tal com va avançar La Local, 
els propietaris no se’n van adonar fins al matí, quan van obrir el magatzem, 
mentre que els veïns van sentir sorolls però es van pensar que era el vent.

Redacció
TIANA

Esquiada | Porte Puymorens
Les regidories de Joventut de Montgat i Tiana han organitzat una esquiada a l’estació fran-
cesa de Porte Puymorens aquest dissabte. Els participants podran escollir si volen fer dues

hores de formació gratuïta. El preu del forfait és de 27 euros, mentre que se n’hauran de 
pagar 45 si també es vol llogar material i 49 en el cas dels practicants d’snowboard. 

Tiana

La Creu Roja vol visibilitzar 
la seva feina al municipi

SOCIETAT4La Creu Roja ini-
ciarà el 15 de març un cicle de xe-
rrades a Tiana. La primera abor-
darà els processos de dol, men-
tre que a l’abril tindrà lloc la se-
gona sessió, en la qual el prota-
gonisme serà per a diverses per-
sones que van estar presents a
l’accident de l’Airbus 320 de la
companyia Germanwings que
es va estavellar el passat 24 de
març mentre cobria el trajecte
entre Barcelona i la ciutat ale-
manya de Düsseldorf.

D’altra banda, el cicle també
servirà per tractar temes com la
reanimació, les maneres de fer
front a la pobresa energètica o les
relacions amb la gent gran.

Tot plegat, amb l’objectiu de
visibilitzar la tasca que la Creu
Roja del Masnou, Alella, Teià,
Montgat i Tiana duu a terme al
municipi, encara que la seva seu
física estigui a Montgat.

La programació de xerrades
es va acordar el mateix dia que la
coordinadora de la Creu Roja a
la zona, Hasina Ahmed, va pre-
sentar al govern municipal el
novè estudi sobre persones im-
migrades en situació vulnerable.

Entre altres aspectes, l’in-
forme recull que moltes d’a-
questes persones no han utilitzat
els mecanismes que l’adminis-
tració posa al seu servei tot i es-
tar en situacions d’adversitat.
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Els mercats periòdics, el tradi-
cional mercadillo, són un patri-
moni local, una senya d’identitat
que sobreviu al pas dels anys i es
manté com un referent per als
veïns i veïnes dels barris, que te-
nen assenyalat amb vermell al
calendari el dia de la setmana on
se celebra el seu predilecte. 

Per tal de reconèixer la seva
tasca i contribuir a la seva pro-
moció, es van crear els premis I
love mercadillo, uns guardons
que enguany arriben a la seva si-
sena edició i que es lliuraran
aquesta tarda a les sis a la bi-
blioteca Salvador Cabré de Sin-
guerlín. Els premis, creats per
l’Associació de Paradistes de San-
ta Coloma, repartiran tres premis
de 100 euros en vals de compra
per bescanviar als mercats de
venda no sedentària de Singuer-
lín, Sagarra i Fondo. Per partici-

par en el sorteig calia tenir una
butlleta, lliurada durant el Nadal,
amb un número que havia de
coincidir amb els premiats de la
rifa del Niño del dia de Reis. A
més, també se sortejaran els pre-
mis donats pels comerciants de la
ciutat, tal com s’ha fet en els
anys anteriors. A més, ahir l’as-
sociació va sortejar un sopar per
a dues persones al bar Piscis.

LLIURAMENT DE PLAQUES
A banda de l’entrega dels premis,

i com es fa cada any, hi haurà un
petit record i reconeixement als
paradistes més veterans amb
una entrega de plaques de l’as-
sociació.  A més, també es lliu-
raran unes plaques a dos co-
merços locals del municipi i tres
mencions als cossos de policia lo-
cal de Santa Coloma, Canovelles
i als Mossos de Ripollet. 

A l’acte hi assistiran l’alcal-
dessa, Núria Parlon, i el director
general de Comerç, Josep Maria
Recasens, entre altres. 

La biblioteca de Singuerlín acull
avui els premis ‘I love mercadillo’
Redacció
SANTA COLOMA

Comerç
Santa Coloma | Els botiguers, amb el nou any xinès
Els botiguers del municipi col·laboren amb la Festa dels Fanals que celebraran al barri
de Fondo i que organitza el Grup d’Artistes Huaxing. Fondo Comerç i l’Agrupació del
Comerç i la Indústria (ACI) han fet tasques de difusió de la festa, que tindrà lloc
aquest dissabte durant tot el dia amb tallers diversos, cercaviles i actuacions.  

La cerimònia tindrà lloc a la biblioteca de Singuerlín. Foto: Ajuntament

Els botiguers del Progrés
rematen les rebaixes amb èxit
BADALONA4L’Associació de
comerciants del Progrés de Ba-
dalona va celebrar els passats
dies 11, 12 i 13 de febrer una au-
tèntica rematada de rebaixes,
durant la qual les botigues asso-
ciades van treure els seus pro-
ductes al carrer. Una acció que els
comerciants han valorat com a
“positiva”, ja que van poder treu-
re una part de l’estoc de l’hivern
que encara tenien. 

Des de l’entitat també s’as-
segura que sempre que surten al
carrer els hi va bé, tot i que la cli-
matologia inestable de dijous
passat va fer que alguns no po-
guessin instal·lar una parada a
l’exterior de la seva botiga. I és
que aquestes tres jornades no van
ser unes botigues al carrer nor-
mals, ja que cada comerciant va
treure a la porta del seu negoci un
aparador amb els seus articles.

Comparar preus abans de
comprar: 9 de 10 clients ho fan
CONSUM4Segons un estudi pu-
blicat pel portal Rastreator, nou de
cada 10 persones a l’estat com-
paren preus abans d’adquirir un
producte. La comparació dels
preus de venda, tal com assenya-
la l’esmentat estudi, es fa tant de
manera online com visitant físi-
cament els establiments.

Tanmateix, aquesta tasca tan
recomanable no s’aplica al mer-
cat dels aliments, ja que segons

l’estudi de Rastreator l’alimen-
tació és el setè sector on més es
compara, per darrere de viatges,
assegurances o productes fi-
nancers, entre altres. 

De fet, el 64,3% dels en-
questats assegura que mai ha
confrontat tarifes, mentre que
un 36% diu que ho ha fet en al-
guna ocasió. Només un 14% re-
alitza comparacions de manera
habitual.  

Ensenyament reduirà ràtios a
diverses escoles de la comarca
ENSENYAMENT4Segons ha po-
gut saber Línia Nord,el departa-
ment d’Ensenyament de la Ge-
neralitat té previst anunciar en els
pròxims dies una reducció de les
ràtios a diversos centres de Ba-
dalona, Santa Coloma de Gra-
menet i Sant Adrià de Besòs.

Concretament, la reducció es
duria a terme als “centres d’espe-
cial complexitat”, batejats així
per les característiques socioe-
conòmiques precàries de les zones

on s’ubiquen. Per ara es desconeix
a quins centres s’aplicarà una
mesura que entraria en funcio-
nament el curs que ve.

La reducció de ràtios, és a dir,
la rebaixa d’alumnes per aula, és
una demanda històrica de la co-
munitat educativa a la comarca,
que fins i tot ha comptat amb su-
port institucional. Per exemple, el
Consell Escolar Municipal de Ba-
dalona va traslladar la petició al
Departament el 19 de novembre.

Centenars de persones van parti-
cipar dimarts en l’acte d’home-
natge que la secció d’Òmnium
Cultural al Barcelonès Nord va fera
la plaça de la Vila de Badalona a
Muriel Casals, expresidenta de
l’entitat i diputada de Junts pel Sí
al Parlament, que va morir el 14 de
febrer. Desenes de veïns de Ba-
dalona, però també de Santa Co-
loma i Sant Adrià, es van aplegar
a la plaça per dir-li l’últim adéu.

“NOSALTRES SOM EL SOMNI”
“No som aquí per buscar un
somni. Nosaltres som el somni”.
Aquestes paraules, pronuncia-
des per Casals el 29 de juny del
2013 durant el Concert per la Lli-
bertat del Camp Nou, van donar
el tret de sortida a un sentit acte
d’homenatge, presidit al costat de

l’escenari per un retrat de l’ex-
presidenta d’Òmnium Cultural i
conduït per la periodista Sara
Muñoz.

Va ser només una de les frases
recordades dimarts, de les moltes
que Muriel Casals va convertir en
cèlebres. “Estimem-nos, és el més
important” o  “la llengua és la
meva pàtria i la vull lliure” en són
dos exemples més.

L’acte va comptar amb la par-

ticipació de l’alcaldessa, Dolors Sa-
bater, que va elogiar “la tendresa,
la cohesió de país i el compromís
ferm” de Casals. 

A més, també van pujar a
l’escenari  el president de la sec-
ció local d’Òmnium, Jordi Ba-
llesteros, l’expresident de l’enti-
tat a la ciutat i actual regidor d’Ur-
banisme, Oriol Lladó, l’exalcal-
dessa Maite Arqué i els escriptors
Sílvia Soler i Jordi Lleal.

Centenars de persones es van aplegar a Badalona. Foto: Twitter

El Barcelonès Nord ret un sentit
homenatge a Muriel Casals

Assassí de Montigalà | 17 anys de presó
L’Audiència de Barcelona ha condemnat a 17 anys de presó l’assassí d’una dona de Santa
Coloma de Gramenet, de 37 anys. El crim es va produir el 7 de febrer de 2014 a prop del
centre comercial de Montigalà, on l’home va estrangular la víctima i després la va ente-
rrar. La policia no va trobar el cos fins a l’abril, tot i que ja havia detingut l’home abans. 

Redacció
BADALONA

Meritxell Ruiz vol abaixar ratios als centres d’especial complexitat. Foto: Generalitat
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L’Snatt’s perd contra l’UCAM
en el millor partit de la jornada
SANT ADRIÀ4Un fluix quart
quart va costar el partit. L’Snat-
t’s Sant Adrià va patir la cin-
quena derrota del curs dissabte
passat a casa contra l’UCAM
Jairis (55-64).

Les murcianes, també can-
didates a l’ascens, van mostrar
molta ambició des del salt inicial
i gràcies al seu potent joc interior
es van adjudicar el primer par-
cial (22-24). Les de Jordi Viz-
caíno van prendre el control del
matx durant el segon quart i grà-
cies a un parcial de 8-0 van
capgirar el marcador. L’esforç fi-

nal de les visitants va reduir la
distància al marcador fins al
37-33 que hi havia a l’electrònic
al descans.

L’UCAM va dominar els pri-
mers minuts de la represa però
no va aconseguir un avantatge
significatiu. Això canviaria a
l’últim període, quan un parcial
d’11-0 va contribuir a què la
victòria marxés cap a Múrcia.

Demà passat a les 4 de la tar-
da l’equip jugarà al pavelló Toni
Servera de s’Arenal contra el
Bahía San Agustín, el vuitè clas-
sificat de la lliga.

Gran partit del Joventut tot i les
baixes d’Albert Miralles i Ous-
mane Dramé. Tot i la derrota
(66-73), diumenge passat l’equip
va plantar cara al totpoderós Va-
lència Basket. La direcció d’Albert
Sàbat, la potència de Brandon
Paul i la versatilitat al joc interior
de Goran Suton van ser les notes
més positives d’un equip que,
malgrat haver perdut els darrers
dos partits, recupera les bones
sensacions.

El marcador al descans era de
31-30 després d’una primera part
tremendament igualada. Les de-
fenses van dominar el primer
quart, mentre que tots dos equips
van lluir molt més en la parcel·la
ofensiva en el segon període.

Després del descans va apa-
rèixer l’aler nord-americà John
Shurna, que amb tres triples va
aconseguir situar els valencians
amb una renda favorable de 9

punts, però Paul es va carregar l’e-
quip a l’esquena i a base de pe-
netracions i de tirs lliures va tor-
nar l’equip al partit. Una esmai-
xada a una mà va situar l’equip a
un punt (64-65) a cinc minuts per
al final, però el València, molt sol-
vent en defensa en el tram final,
va sentenciar el partit.

EL PLANTER DEMANA PAS
Aquest cap de setmana l’ACB
s’atura per la disputa de la Copa

del Rei a la Corunya. La Penya no
la disputarà i per tant el primer
equip gaudirà d’uns dies de des-
cans, però l’infantil A sí serà a Ga-
lícia per disputar la Minicopa.

Els de David Jimeno són al
grup B de la competició, junta-
ment amb Obradoiro, Gran Ca-
nària i València. Els verd-i-negres
disputaran un partit demà i dos
durant el dia de dissabte. Si que-
den primers de grup, jugaran la fi-
nal diumenge al migdia.

La Penya planta cara però el
València s’endú la victòria

Barcelonès Nord | El Sant Josep recupera la primera posició
El Sant Josep va aprofitar que el partit de l’UBSA no es va disputar (per problemes amb la llum a
Cerdanyola) per recuperar la primera posició. Els grocs es van imposar al Sol Gironès (76-63) en

un gran partit. El Círcol Catòlic va confirmar la seva millora esclafant el CB Alpicat (86-52), mentre
que el Minguella continua avantpenúltim després de perdre a la pista del Marató Boet (77-60).

Pau Arriaga
BADALONA

L’equip va fer que el líder hagués de suar de valent per guanyar. Foto: CJB
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El Catgas Santa Coloma reprèn
la lliga contra el Palma Futsal

» Els homes de Xavi Passarrius defensen la seva plaça de ‘play-off’ 
contra els balears, una dels equips més solvents de la competició

Ilias Fifa suma el seu segon
campionat català de cros

SANTA COLOMA4Marroquí de
naixement però colomenc d’a-
dopció, Ilias Fifa és un dels mi-
llors atletes catalans del mo-
ment.

La darrera fita del corredor,
actualment al FC Barcelona, va
ser la victòria al Campionat de
Catalunya de cros que es va ce-
lebrar a Girona durant el passat
cap de setmana. La competició
també significava la divuitena
edició del Cros de Girona.

Fifa va completar els 10 qui-
lòmetres del recorregut al voltant
de les ribes del Ter en 28 minuts
i 55 segons. Omar Oughzif, de
l'A.A. Catalunya, va acabar en se-
gona posició creuant la meta 9
segons després del colomenc,
mentre que el marroquí del club
La Sansi Mourad El Bannouri va
completar el podi.

Jessica Andrews va aconse-
guir la victòria en categoria fe-
menina seguida de Judit Pla.

L’Adrianenc perd a Montcada
i veu com els líders s’allunyen
SANT ADRIÀ4Punxada inespe-
rada. L’Adrianenc va perdre dis-
sabte passat a la pista de La Sa-
lle Montcada (23-22) després
d’una mala segona part en la
qual els homes de Pedro Pérez
van deixar escapar una renda fa-
vorable de fins a sis gols i l’equip
veu com el Granollers i el Sant
Quirze s’allunyen.

Després d’uns primers mi-
nuts força igualats, un gol de
Marc Torres al minut 10 situava
l’Adrianenc per davant en el
marcador, un domini que es va
mantenir durant més de la mei-
tat del partit. L’equip va anar
obrint escletxa a poc a poc i
quan només faltaven cinc minuts

per al descans gaudia de sis gols
d’avantatge (7-13), però l’esforç
ofensiu dels locals va aconseguir
minimitzar aquesta renda fins al
10-14 del final del primer temps.

La reacció dels montcadencs
va continuar després del des-
cans, però l’Adrianenc va acon-
seguir conservar la iniciativa en
el marcador fins al minut 51,
quan els locals van capgirar el re-
sultat. Tot i que l’equip ho va in-
tentar, la defensa dels homes de
Jaime Puig va fer impossible
l’empat dels adrianencs.

Demà passat a les 6 de la tar-
da l’equip rebrà l’Handbol Es-
plugues, l’onzè classificat, a la
Verneda.

L’espera ja s’ha acabat. Després
d’un mes d’aturada per la dispu-
ta de l’Eurocopa que va guanyar
la selecció espanyola, demà es rei-
nicia la Lliga nacional de futbol
sala amb cinc partits correspo-
nents a la vint-i-unena jornada.

El Catgas Santa Coloma serà
un dels primers a tornar a la
competició. L’equip de Xavi Pas-
sarrius defensaran la seva vuite-
na posició, que donaria accés al
play-offal final de la lliga regular,
contra el Palma Futsal, un dels
equips que més han crescut en els
darrers anys. Els homes de Juan
Antonio Miguel ocupen actual-
ment la quarta posició, per darrere
d’Inter Movistar, FC Barcelona i
ElPozo de Múrcia i en les vint jor-
nades que s’han jugat fins ara pre-
senten el mateix balanç  al Palau
Municipal d’Esports de Son Moix
que a domicili (6 victòries, 2 em-
pats i 2 derrotes).

En el partit de la primera vol-
ta, colomencs i mallorquins van
empatar (2-2). Sepe i Corvo van

avançar el Catgas amb dos gols en
els tres primers minuts del segon
temps, fet que va obligar el tècnic
català de l’equip balear a arriscar
jugant amb el porter-jugador i l’es-
tratègia li va sortir bé, ja que An-
tonio Vadillo i Sergio González
van aconseguir igualar el resultat
tres minuts abans del xiulet final.

El Catgas està empatat a punts
amb Santiago Futsal (setè) i amb

Burela (novè) i dos punts per
sota hi ha dos equips més, el
Penyíscola FS i el Llevant, de
manera que la de demà serà la pri-
mera de les deu finals que l’equip
haurà d’afrontar en aquest tram
final de competició. 

El partit es podrà seguir en di-
recte i en exclusiva per internet a
la televisió del lloc web de la Lli-
ga nacional de futbol sala.

Els colomencs ocupen la vuitena posició amb 24 punts. Foto: FSG

Redacció
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Fifa va ser el més ràpid a Girona. Foto: FCB

Sánchez guanya el seu 18è
campionat estatal de billar

SANTA COLOMA4Dani Sánchez
continua ampliant el seu palma-
rès. El billarista colomenc va
aconseguir sumar el divuitè cam-
pionat d’Espanya de billar de
tres bandes al seu palmarès en la
fase final d’aquesta competició
que es va disputar diumenge
passat a Paiporta (València).

Sánchez, reconegut mun-
dialment com un dels millors
jugadors d’aquesta època i bi-
campió mundial, també va acon-

seguir escriure el seu nom en dos
rècords estatals, el del promig ge-
neral als campionats d’Espanya
(2,247) i el de tacada, amb 23 ca-
ramboles durant aquesta edició
de la competició.

El colomenc va guanyar els
cinc partits que va disputar, su-
mant un total de 180 punts. El
montmeloní Sergio Galera va
acabar en segona posició mentre
que Alfonso Legazpi i David Za-
pata van empatar en la tercera.
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AGENDA SETMANAL
ENTRE AVUI I DEMÀ
Tot el dia La 4a edició de la Fira de l’Ensenya-

ment, que organitza l’Ajuntament, tornarà a
oferir als joves xerrades i ofertes de feina a
la ciutat i la rodalia. / Escorxador Municipal.

DEMÀ 19 DE FEBRER
20:45 Partit de futbol sala corresponent a la vint-

i-unena jornada de la Lliga nacional de fut-
bol  sala entre el Catgas Santa Coloma i el Pal-
ma Futsal. / Pavelló Nou.

DIMARTS 23 DE FEBRER
17:30 Els metges de l’Hospital de l’Esperit Sant

oferiran la xerrada Cuidem el nostre cor, on s’ex-
plicarà com es poden prevenir malalties car-
diovasculars. / Museu Torre Balldovina.

DISSABTE 20 DE FEBRER
16:30 En el marc del desè aniversari del Centre

de Producció Cultural Polidor, aquest dissabte
es faran dos concursos del popular videojoc
Minecraft, un de supervivència i un de cre-
atiu. / Centre de Producció Cultural Polidor.

TOTA LA SETMANA
Tot el dia Mostra 8de38: L’arquitectura indus-

trial de la SEAT. Col·lecció de fotografies so-
bre l’evolució dels models de la marca. / Mu-
seu d’Història de la Immigració a Catalunya.

AVUI 18 DE FEBRER
16:30 Els centres escolars comencen a organitzar

les jornades de portes obertes de cara al curs
2015-2016. Avui serà el torn de l’Escola Sal-
vador Espriu.

DISSABTE 20 DE FEBRER
17:45 Partit de bàsquet corresponent a la vin-

tena jornada de la Primera categoria entre la
UE Montgat i el Club de Bàsquet Quart. / Po-
liesportiu Pla de la Concòrdia.

DISSABTE 20 DE FEBRER
07:00 El Club Jove de l’Ajuntament de Tiana i

Montgat organitza la 1a Esquiada Jove. El for-
fait i l’autocar costen 27 euros, lloguer de ma-
terial a banda . / Estació Porté Puymorens.

BADALONA MONTGAT TIANASANT ADRIÀSANTA COLOMA

Com cada dimecres de mes, desenes
de paradetes de roba i de queviures
tornaran a omplir la plaça de les Ma-
llorquines entre les 10 del matí i les
2 del migdia.

La plaça de les Mallorquines,
epicentre del mercat local

Dc. 24 de febrer a les 10:00

L’espectacle més gran del món, que
cada nit es representa als teatres de
Nova York, arriba a la ciutat. Els alum-
nes de l’aula de cant estrenaran el mu-
sical Una Nit a Broadway. / Auditori de
Can Roig i Torres

Els alumnes de l’aula de cant
estrenen ‘Una nit a Broadway’

Demà 19 de febrer a les 21:00

La fantasia del mag Edgard aterra al
municipi. L’il·lusionista visita la Sala Al-
béniz per presentar un dels seu es-
pectacles més cèlebres, El Somiatrui-
tes. / Sala Albéniz.

El mag Edgard organitza
l’espectacle ‘El somiatruites’

Dg. 21 de febrer a les 18:00

Partit de futbol corresponent a la
vint-i-sisena jornada de la Segona di-
visió B entre el CF Badalona i l’Hèrcules.
/ Camp Municipal de Montigalà.

El CF Badalona rep un equip
històric, l’Hèrcules d’Alacant

Dg. 21 de febrer a les 12:00

Tercer empat consecutiu a do-
micili. El Badalona va tornar amb
un punt d’Olot (1-1) després d’un
partit igualat però que podia ha-
ver caigut del bàndol escapulat si
una rematada de Sekou a l’últim
minut no s’hagués estavellat con-
tra el pal.

L’equip arribava a la Garrot-
xa amb l’esperança d’obtenir quel-
com de positiu contra un conjunt
que no aconsegueix una victòria
des del passat 29 de novembre.
Amantini tornava a l’eix de la
defensa, Carroza també formava
part de l’onze i Muñoz tornava a
ser el referent ofensiu de l’equip.

Els locals, molt més necessi-
tats de punts, van dominar el
primer tram del partit. Djaka
Traoré i Marcel Serramitja es
van mostrar molt incisius per les
bandes, però l’home més perillós
del conjunt de Rodri era el pun-
ta Dieguito, que va posar a prova
Morales. El porter escapulat, però,
va guanyar-li la partida en l’un
contra un. L’ocasió més clara del
Badalona durant els primers 45
minuts va ser un xut amb l’inte-
rior del peu d’Eugeni.

L’equip va aprofitar la pausa
per reordenar-se i el control del
partit va canviar de mans i Euge-
ni no va desaprofitar la seva se-
gona oportunitat. Després d’una
jugada individual, el tarragoní va
aprofitar els dubtes de la defensa
i del porter olotí per anticipar-se
i fer el primer gol amb una re-
matada llençant-se a terra quan
només s’havien disputat sis mi-
nuts del segon temps. Deu minuts
més tard Eugeni va poder sen-
tenciar, però el porter Wilfred va
mantenir l’Olot amb vida.

A poc a poc i amb més rauxa
que joc, els locals van tornar a em-
pènyer el Badalona cap a la seva

àrea. Morales va fer dues aturades
a Gato i a Dieguito, però no va po-
der fer res per evitar el gol de l’em-
pat al minut 74. Tot i això, Sekou,
que havia entrat per Eugeni, va te-
nir el gol de la victòria al minut 94.

DIUMENGE, VISITA IL·LUSTRE
La vint-i-sisena jornada de lliga
coincidirà amb la visita d’un dels
equips històrics del futbol espan-
yol a la ciutat. L’Hèrcules, que al
partit de la primera volta va su-
perar el Badalona per 2-0, serà el
rival dels de Manolo González. Els
alacantins ocupen la setena posi-
ció amb 40 punts i lluiten per ser
al play-off d’ascens.

Amantini va reaparèixer al Municipal d’Olot. Foto: UEO

Sekou perdona i el Badalona
torna d’Olot amb un punt
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Sant Gabriel-Seagull: 
un derbi més desigual que mai
BARCELONÈS NORD4L’onzè
classificat rep el segon, o el que
és el mateix, aquest diumenge a
dos quarts d’una del migdia, el
CE Seagull visita el José Luis
Ruiz Casado per jugar contra el
CE Sant Gabriel. 

Un dels derbis del Barcelonès
Nord més desigual dels que es
recorden, però, arriba en el pit-
jor moment del curs, com a mí-
nim pel que fa als resultats, per
a les badalonines, mentre que les
adrianenques han sumat cinc
punts dels darrers nou que han

servit per allunyar l’equip de la
zona de descens.

Després d’un inici de lliga
força irregular i del canvi a la
banqueta, sembla que per fi
Carlos Romero ha tocat la tecla
perquè els resultats arribin i,
amb el suport del públic, el Sant
Gabriel lluitarà perquè els punts
es quedin a casa.

Per altra banda, el Seagull
voldrà aturar la seva mala ratxa
de dues derrotes seguides. Les
badalonines són a cinc punts de
les líders, el Barça B.

Demanen la Medalla d’Or de
Santa Coloma per a Tamudo

RECONEIXEMENT4Si hi ha un
nom estretament lligat al futbol de
la ciutat, aquest és el de Raúl Ta-
mudo. Per això, el grup munici-
pal de Ciutadans ha demanat la
Medalla d’Or de la ciutat per a l’ex
davanter d’Espanyol, Pachuca i
Rayo Vallecano, entre altres
equips i que va anunciar la seva
retirada el passat 5 de setembre.

El portaveu de la formació ta-
ronja, Dimas Gragera, assegura
a Línia Nord que “hem sol·lici-
tat aquesta condecoració perquè
el Raúl sempre ha passejat el
nom de la ciutat per allà on ha

estat” i creu que “ha fet mèrits
objectius per rebre aquest ho-
nor”.

Gragera també explica que
abans-d’ahir va fer la sol·licitud
al Registre General de l’Ajunta-
ment i que prèviament havia
mantingut una trobada informal
amb el regidor d’Esports per
informar-lo i que espera que la
seva proposta tingui èxit.

Tamudo va guanyar dues
Copes del Rei durant la seva
època a l’Espanyol i encara avui
és el màxim golejador català de
la història de la Primera divisió.
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